

Tuff

Rust and Limestone remover.
Used on Ceramic, Porcelain and Stamped Concrete.

يزيل الكلس والصدأ ومطهر لأحواض المراحيض.
يستعمل على السيراميك والبورسلين.



COMPOSITION:

Anionic disinfectant <5%, phosphoric acid, Water, Fragrance, Dye.

التركيبة والمحتويات:

SIDES EFFECTS and SAFETY INSTRUCTIONS:

If contact with skin, flush with water; if contact with eyes rinse heavily. If swallowed, DO NOT Induce Vomiting, give 3 glasses of milk or water and get medical attention IMMEDIATELY.

WHERE TO USE: Toilet Bowls, Urinals, showers, bath, sink, ceramics, and porcelain. Can be used on vitreous surfaces and enameled surfaces.. Also, on chrome and other synthetic material (stamped concrete).

HOW TO USE: For scum and rust residues: Squirt at least one ounce under rim and around sides. Allow to stand for several minutes. Scrub entire surface with a bowl mop, flush, and rinse. For water tank (of toilet) apply the product over surface of box, let stand before swabbing with wet bowl mop, refill and flush 2 times.

WHY TO USE: Designed for toilet bowl cleaning, provides greater contact time for effective germ killing and quick removal of rust, scum, scale and stains. Kills odor-causing bacteria, gentle on surfaces, mild cleaner, germicidal. Harmless on Chrome and stainless steel.

WARNING: Never use on natural surfaces.

PROPERTY: Germicide, disinfectant.

DILUTION: Can be used directly or be diluted.

available in 800mL, 4L, 30L and 205L
متوفر بحجم ٨٠٠ مل، ٤ لتر، ٣٠ لتر و ٢٠٥ لتر

Blend Center

العوارض الجانبية وإرشادات السلامة:
في حال ملامسة العينين، الغسل بالماء الدافق مباشرة لمدة عشر دقائق. في حال ملامسة البشرة، الغسل بالماء جيّداً. في حال ابتلاع المنتج، عدم التقيؤ بل استشارة الطبيب.
تحذير: عدم الاستخدام على الأسطح الطبيعية والسامة.

أماكن الاستعمال: الأحواض والمراحيض والمغاسل والمغاسل والسيراميك والبورسلين. ويمكن استخدام المنتج على الأسطح الزجاجية والأسطح مصقولة وعلى الكروم والمواد الاصطناعية الأخرى (الباطون المطيع).

كيفية الاستعمال: لبقايا الرغوة والصدأ والأسطح المغطاة بالجير الأصفر: وضع المنتج على الإطار والجانبين وتركه يتفاعل لدقائق معدودة. فرك السطح كله بفرشاة خاصة والغسل بالماء الدافق. لتنظيف الحوض المراحيض، وضع المنتج على السطح وتركه يتفاعل قبل إزالته بفرشاة المراحيض وإعادة الكرة قبل الغسل بالماء الدافق مرتين.

أسباب الاستعمال: تم تصميمه خصيصاً لتنظيف أحواض المراحيض. تركيبة مائية تضمن وقت احتكاك أطول لقتل فعال للجراثيم وإزالة سريعة للرغوة والصدأ والأوساخ والبقع. يعمل بثوان معدودة ولا يترك روائح حمضية فيضمن بيئة عمل أفضل. يزيل الروائح التي تسببها البكتيريا. منظم مييد للجراثيم ناعم على الأسطح.

خصائص المنتج: منظم ناعم ومطهر لأحواض المراحيض.

التدوير: يمكن استخدامه مباشرة أو تدويره.